
 

 

 

Z Á P I S 

 

ze zasedání Akademického senátu PřF UHK 

        dne 8. prosince 2021 

 

Zasedání Akademického senátu PřF UHK proběhlo distanční formou. 

 

Přítomni: dr. Studnička, dr. Radocha, dr. Myslivcová Fučíková, Mgr. Chrienová, 

Mgr. Prchalová, dr. Kühnová st., sl. Hatriková, dr. Kühnová ml. 

Omluveni: Mgr. Skoupilová 

 

Hosté: doc. Kříž, Ing. Kostrová, prof. Musílek, dr. Musílek, doc. Hubálovský, 

doc. Trojovský, dr. Lipovský, dr. Vízek a další 

 

Program: 

 

1. Schválení kandidátů do Etické komise UHK 

2. Projednání akreditace doktorského studijního programu 

Toxicology 

3. Projednání smluv o spolupráci při uskutečňování bakalářských 

studijních programů typu „double degree“, zaměřených na 

přípravu učitelů fyziky, informatiky, biologie a matematiky.  

4. Různé 

 

Předseda senátu dr. Studnička přivítal přítomné na zasedání akademického senátu, 
konstatoval, že je přítomno 8 členů Akademického senátu PřF UHK, tím je tedy senát 
usnášeníschopný. Poté seznámil přítomné s programem dnešního zasedání a upřesnil 
podmínky hlasování. Stanovil dva skrutátory – RNDr. Jitku Kühnovou, Ph.D. a Bc. Ilonu 
Lankašovou. Dále sdělil, že dle čl. 9a bodu 5 Jednacího řádu Akademického senátu PřF 
UHK bude z jednání pořizován audiovizuální záznam. 
 

 

K bodu 1) Schválení kandidátů do Etické komise UHK 

Dr. Studnička sdělil, že byl za naši fakultu panem rektorem požádán o nahlášení dvou 

kandidátů z řad zaměstnanců do Etické komise UHK. Za PřF se přihlásili dr. Lukáš Vízek a 

dr. Jiří Lipovský. Sdělil, že jejich CV byly členům AS zaslány a otevřel diskusi.  Do diskuse 

se nikdo nepřihlásil. 

 

O schválení kandidátů do Etické komise UHK bylo hlasováno: 
pro:  8  proti:   0 zdržel se:  0 

 
Na základě výsledků hlasování byli navržení kandidáti do Etické komise schváleni. 
 

 

K bodu 2) Projednání akreditace doktorského studijního programu Toxicology 

Dr. Studnička předal slovo prof. Musílkovi. Prof. Musílek požádal AS o projednání 

doktorského studijního programu Toxicology a sdělil, že se jedná o analogii k českému 



doktorskému studijnímu programu, který v současnosti realizujeme ve spolupráci 

s Olomouckou univerzitou, se kterou úspěšně realizujeme i český DSP. Dále sdělil, že za 

stranu Lékařské fakulty v Olomouci se změní jejich navrhovaný garant, prof. Anzenbacher 

odstupuje a garantem bude současný člen naší oborové rady doc.  Modrianský. 

Dr. Studnička poděkoval prof. Musílkovi a otevřel diskusi. Do diskuse se přihlásila 

dr. Chrienová, která měla jednu formální připomínku k textu.  

 
Tímto byl bod 2) projednán. 
 
K bodu 3) Projednání smluv o spolupráci při uskutečňování bakalářských 

studijních programů typu „double degree“, zaměřených na přípravu učitelů fyziky, 

informatiky, biologie a matematiky.  

Dr. Studnička předal slovo doc. Hubálovskému. Doc. Hubálovský sdělil, že v rámci 

rozvojového projektu ERDF2 a ESF2, kdy v projektu ERDF jsme se zavázali, že vytvoříme 

několik double degree programů. Toto jsou první double degree programy, které jsou 

dojednány s UKF v Nitře, Fakultou přírodních věd a jedná se o učitelské bakalářské 

programy fyziky, matematiky, biologie a informatiky.  Než přistoupíme k podpisům těchto 

smluv, musíme požádat o projednání v AS, dále budou smlouvy projednávány v naší 

vědecké radě a v Radě pro vnitřní hodnocení. Poté otevřel diskusi. 

Dr. Kühnová se dotázala k čl. 2 odst. 2 smluv ohledně počtu kreditů, k dotazu se vyjádřil 

dr. Musílek s tím, že v tomto nevidí problém a vše vysvětlil. Dodal, že pokud bychom 

opravdu požadovali změnu, je nutno změnu projednat s druhou univerzitou. Doporučuje 

změnu neprovádět a v případě, že by se ukázalo, že je splnění počtu kreditů nereálné a 

problematické, požádalo by se o změnu v budoucnu. Dále sdělil doc. Kříž, že nejen v rámci 

internacionalizace je dobré tato double degree studia rozjet, motivací je, že se nám 

promítá do PPK. 

 

Tímto byl bod 3) projednán. 
 
 

K bodu 4) Různé  

Do různého se nikdo nepřihlásil. 

 

Usnesení z jednání: 
Akademický senát PřF UHK na zasedání dne 8. prosince 2021 přijal usnesení: 

1. AS PřF UHK schválil kandidáty do Etické komise UHK 
2. AS PřF UHK projednal akreditaci doktorského studijního programu Toxicology 
3. AS PřF UHK projednal smlouvy o spolupráci při uskutečňování bakalářských 

studijních programů typu „double degree“, zaměřených na přípravu učitelů fyziky, 
informatiky, biologie a matematiky. 

 
O schválení Usnesení z jednání bylo hlasováno: 
 Pro:   8 Proti: 0 Zdržel se:  0 

 
 
Zapsala: Bc. Ilona Lankašová   

RNDr. Filip Studnička, Ph.D. 
předseda AS PřF UHK 


